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Питање постављено Савјету министара БиХ – „Колики је укупни број, као и укупна 

вриједност реализованих предмета јавних набавки у периоду од 01. 01. 2007. до 31. 12. 

2011. у јавним предузећима те свим привредим друштвима у којима државни капитал 

прелази 50% на ентитетским и кантоналним нивоима? Од тога колико је предмета и у 

којем износу реализовано путем тендера у складу са законом, а колико предмета и у 

којем износу  непосредном погодбом?“ 

 

 


